
Referat af skolebestyrelsesmøde – 23. august kl. 19.00 – 21.00 Personalerummet i Sindal 

Mødeleder: Anette. Deltagere fra lederteamet:  Anja Klemmensen. Afbud fra: Anton, Christian, 

 Emne  Hvem Hvad skal vi udrette?  

 

Forbere-

delse 

Proces Tid Referat 

1. Velkommen 

tilbage samt 

generelle 

orienteringer 

Lars    20 Alle 3 skoler har haft en god start på skoleåret. Vi har budt 
velkommen til en del nye medarbejdere. 
Covid-19 restriktioner er stort set væk. Vi fastholder dog 
elementer omkring bl.a. håndhygiejne. 
Der kommer løbende justeringer i, hvordan vi skal håndtere 
evt. smittetilfælde.  
SFO’erne har været udfordret af sidste års corona-situation, 
hvor mange forældre har meldt deres barn ud. Nu er vi dog 
igen oppe på samme dækningsgrad som tidligere.  
 

2. Kort status 

økonomi 

Lars    10 Generelt ser vi fortsat ud til at gå ud af 2021 med et lille plus 
på kontoen.  
 
Lars orienterede om nyansættelser på skolerne.  
Ud over nyansættelser er disponeres bl.a. anvendt midler på: 
 

• Renovering af I-klasse inkl. Ny brandtrappe til 1-sal. 

• 150 nye chromebooks – de er ankommet 

• Nye medarbejder pc’ere, der forventes leveret inde 
årets udgang 

• Der er indkøbt nye bøger og andet uv. materiale for 
”puljerne til lokale indsatser” 

 

2. Plan for 

efteråret 

Anette/

Lars 

Anette og Lars præsenterer 

bud på emner, som 

bestyrelsen drøfter i løbet af 

efteråret 

  15 Forslag til emner til bestyrelsesarbejdet i den kommende 

periode: 

Antimobbestrategi – revision 

Færdiggørelse af revideret mobilpolitik 

Budget 22 – husk at drøfte lejrskoler. 

Skolebestyrelsesvalg i foråret 



 

Støttemuligheder med fokus på ordblindhed. 

Hvordan går det med ekstern leverandør til boden? Evt. 

invitere Martin Kok. 

3. Revision af 

mobilpolitik 

Anette/Lars 

 Mobilpolitikken er fra 2016 

(vedlagt). Vi indleder 

revisionen af politikken – 

gruppearbejde. 

https://www.folkeskolen.dk/6

40703/laerere-gode-

mobilvaner-er-ogsaa-skolens-

opgave-selvom-telefonen-

volder-problemer 

https://www.medieraadet.dk/

medieradet/digitaldannelse/m

ellemtrin/mobilpolitik 

Efterfølgende drøftes det i 

MED-udvalg og elevråd. 

  60 Det er lederteamets vurdering, at den nuværende mobilpolitik 

fra april 2016 i store træk fungerer godt på alle 3 skoler.  

På baggrund af en åben drøftelse besluttede bestyrelsen, at 

den nuværende mobilpolitik justeres på enkelte områder.  

Lars og Anette udarbejder et forslag til justering, som 

efterfølgende præsenteres for MED-udvalg og lederteam. 

4. Evt.     15  
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